
 

 
Protokoll styrelsemöte Hälsinglands Skidförbund 
 
Plats: Digitalt 

Datum: 2024-04-17 
Närvarande: Ola Engelbrekts (ordförande), Mats Andersson, Daniel Arenholm,  

Gudrun Ekblom, Mats Hägglund och Thomas Ullberg 
 
§ 1 Mötets öppnande 

Ola hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning 

Styrelsen beslutar att godkänna förslaget till dagordning. 
 
§ 3 Föregående protokoll 
            Styrelsen beslutar att lägga protokollet från 2024-03-06 med godkännande till  
             handlingarna.  

 
§ 4  Rapporter 

 

a) Alpina kommittén.  
Hälsingland har representerats och uppnått mycket goda resultat vid både  
MVC-finalen (Mini Världscupen) i Härnösand) och LVC-finalen (Lilla Världscupen) 
i Malå. Det finns ett behov av att utse distriktsledare/-tränare.   
Fysiskt möte ska planeras med styrelsens alpina representanter och den alpina 
kommittén under våren. 

b.)  Längdkommittén. 
Hälsingland har representerats vid Folksam cup i Järpen och på Ski Team 
ungdomscup i Örnsköldsvik. Resultaten har varierat, men båda arrangemangen 
skapar mycket glädje och sammanhållning. LK:s referensgrupp planerar ett 
digitalt möte med längdföreningarna under maj månad.  
 

§ 5 Skrivelser från SSF 
Svenska Skidförbundet har skickat ut ”Revidering av Strategi 2026” på remiss till 
distrikten. Skriften innehåller bland annat vision, mission och värdegrund, fokus/mål 
inom prioriterade områden, samt framgångsfaktorer.  
Styrelsen beslutar att ställa sig bakom förslaget. 

 
§ 6 Alla på snö 

Projektet med att få i gång ”Alla på snö” i Hudiksvall planeras vidare. Hudik Alpin 
och Hudiksvalls IF är positiva till arrangemanget och Svenska Skidförbundets 
representanter söker kontakt med kommun och gymnasieskola. Digitalt 
avstämningsmöte genomfördes 2024-04-11, där även praktiska detaljer som 
skidutrustning, upplägg och tidpunkt (v.8 eller v. 9 diskuterades. Målet är att få i 
gång en arbetsgrupp.  
 
 
 
 
 



 
 

§ 7 Övriga frågor 
a.) Skidtinget 

Vi diskuterar olika upplägg, med en förhoppning om att locka många föreningar 

till diskussion och årsmöte, men även bjuda på inspirerande ungdomsträning. 

Viktigt att inbjudan kommer ut tidigt. Mats A. undersöker om lördag 28 

september på Camp Järvsö är möjlig, med 5 oktober som reservalternativ. 

b.) SDF-dialog 

RF-SISU Gävleborg har bjudit in till digital SDF-dialog 2024-05-06, kl. 18.00. 

På agendan: Nuläget? Hur ser utvecklingen ut? Vad är på gång? 

Kalenderinbjudan besvaras av den som kan/ska deltaga. 

c.) Kommuners stöd till idrottsgymnasiestudier 

Det är skillnad mellan kommuner vad gäller det stöd som erhålls för 

skidgymnasiestudier på annan ort. Hälsinglands utbildningsförbund ger 

elitsatsande ungdomar sämre möjligheter. Styrelsen ställer sig bakom ett 

uttalande angående orättvisan. Daniel kontaktar Svenska Skidförbundet i 

ärendet.  

d.) Ebba Andersson – Familjedag 

Josef Lindberg Sandarne bjuder in till en familjedag 2024-05-26 på Hällåsen i 

Söderhamn. Dagen erbjuder ett gediget och spännande program och Ebba 

Andersson finns på plats. Vi beslutar att marknadsföra dagen i våra 

skidföreningar. 

 
§ 8 Protokolljusterare 
 Mats Hägglund utses att justera dagens protokoll.  
 
§ 9 Nästa möte 

Styrelsen beslutar att genomföra nästa möte digitalt på onsdag 22 maj, kl. 17.00. 
 

§ 10 Sammanträdet avslutas 
 Ola tackar och förklarar mötet för avslutat. 

 
 
 
 

Ola Engelbrekts   Gudrun Ekblom 
Ordförande    Sekreterare 
 

    
Mats Hägglund 
Justerare 


